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VOORLOPIG VERSLAG VAN DE VASTE COMMISSIE VOOR FINANCIEN1 

Vastgesteld 12 november 1985 

Het voorbereidend onderzoek gaf aanleiding tot het formuleren van de 
hierna volgende vragen en opmerkingen. 

Overschrijding van de termijn 

Algemeen werd betreurd dat het Europese Hof van Justitie er aan te pas 
moest komen om de overschrijding van de termijn, die genoemd is in 
artikel 35 van de 1e EEG-richtlijn, beperkt te houden tot circa 10 jaar. Dit 
doet de naam van Nederland in Europa geen goed. 

Voorts stelden de leden van de V.V.D.-f ractie vast dat de Verzekeringskamer 
verzekeraars reeds in 1976 ervan in kennis heeft gesteld, dat de richtlijn zal 
worden toegepast. In materieel opzicht is er derhalve niet zoveel aan de 
hand. In formeel staatsrechtelijk opzicht is het echter naar de mening van 
deze leden een bedenkelijk verschijnsel dat circulaires worden benut om 
wetgeving buiten werking te stellen. 

Voorlichting en inlichtingen 

De leden van de C.D.A.-fractie merkten op dat in de memorie van 
toelichting (blz. 11, eerste alinea) sprake is van een voornemen om een 
onderzoek te doen uitvoeren naar maatregelen ter bevordering van 
voorlichting en marktdoorzichtigheid in het schadeverzekeringsbedrijf. Is 
dit voornemen inmiddels gerealiseerd? Zo ja, met welke resultaten? Zo 
neen, waarom bleef het dan bij een voornemen? 

Voorts zouden deze leden gaarne vernemen of in de praktijk is gebleken 
dat de zware aanzet van de inlichtingenplicht volgens artikel 31 noodzakelijk 
is. 

Overzicht wettelijke regelingen 

Kunnen nadere mededelingen worden gedaan, zo vroegen de leden van 
de C.D.A.-fractie vervolgens, met betrekking tot de voortgang van het 
voorstel voor een tweede richtlijn schadeverzekering? 

Eenzelfde vraag werd gesteld met betrekking tot het gestelde in de 
memorie van antwoord (blz. 4, eerste alinea) ten aanzien van de coördinatie 
van nationale regelingen inzake diverse verzekeringsvormen. 
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Voorts zouden deze leden gaarne vernemen of het voorstel voor een 
nieuwe wettelijke regeling van de assurantiebemiddeling nog dit jaar 
tegemoet gezien kan worden. 

Tenslotte hadden de leden van de C.D.A.-fractie, verwijzend naar de 
mededeling in de memorie van antwoord (blz. 9, laatste alinea), kennis 
genomen van het feit dat een wetsvoorstel met terugwerkende kracht tot 1 
januari 1984 wordt voorbereid ter uitvoering van een motie van de vaste 
Commissie voor Financiën uit de Eerste Kamer om bepaalde gevolgen die 
zijn verbonden aan het aan bedoelde wetswijziging ten grondslag liggende 
amendement-Engwirda (Tweede Kamer, zitting 1983-1984, 16787, nr. 14) 
rongedaan te maken. Zij zouden gaarne vernemen in welk stadium zich de 
voorbereiding van dit wetsvoorstel bevindt. 

Solvabiliteitsmarge 

De leden van de P.v.d.A.-fractie wezen erop dat in de memorie van 
toelichting (blz. 4-6) wordt gesteld dat de nieuwe eisen aangaande de 
solvabiliteitsmarge belangrijk hogere bedragen zullen vergen. 

Kan worden medegedeeld waar de hogere bedragen op zullen uitkomen? 
Is het juist dat de Verzekeringskamer reeds volledig rekening houdt met de 
in de wet voorgeschreven marges? Hoeveel maatschappijen zouden 
momenteel niet beschikken over de vereiste marges? Hoe is de ontwikkeling 
in dezen gedurende de periode 1976-1985 geweest? Indien er nog steeds 
in een aantal gevallen sprake is van een achterblijven van de vereiste 
solvabiliteitsmarges, blijft men dan opteren voor het verlenen van onthef-
fingen? Zo ja, waarom en hoelang wil men daarmee doorgaan? 

Dezelfde leden vroegen of aan de hand van de pro-formateksten van 
algemene maatregelen van bestuur kan worden opgegeven, waar de 
berekeningen terzake van de solvabiliteitsmarge op neer komen. 

Voorts merkten zij op dat de risico's in de beleggingssfeer momenteel 
niet gering zijn (sterke eenzijdigheid in het debiteurenbestand, veel beleg-
gingen - direct en indirect - in de onroerend-goedsector, sterke fluctuaties 
in de rentevoet en op de valutamarkten. 

Kan in verband hiermede worden meegedeeld of de beoogde veiligheids-
marges ruim voldoende worden geacht? Zo ja, kan dan worden aangegeven 
op welke veronderstellingen het oordeel van de bewindslieden is gebaseerd? 

Wordt overwogen - gelet op de omvang van de aanwezige risico's -
nadere globale beleggingsvoorschriften te geven hetzij terzake van het 
totaal van de beleggingen, hetzij terzake van de belegging van de vereiste 
reserves c.q. voorzieningen? Zo neen, waarom niet? 

Tenslotte merkten de leden van de P.v.d.A.-fractie op dat de afgelopen 
jaren duidelijk is gebleken welke enorme risico's kunnen worden gelopen 
bij het afsluiten van herverzekeringsovereenkomsten. Heeft de opgedane 
ervaring hierbij geen aanleiding gegeven te overwegen het herverzekerings-
bedrijf alsnog onder het wettelijk toezicht te brengen teneinde de financiële 
draagkracht ook van herverzekeraars beter te kunnen beoordelen? Zo neen, 
waarom niet? 

Wet toezicht verzekeringsbedrijf 

De leden van de fracties van het C.D.A., de V.V.D. en de P.v.d.A. merkten 
op dat in de nota naar aanleiding van het eindverlag een geïntegreerde 
toezichtswet, de Wet toezicht verzekeringsbedrijf, in het vooruitzicht wordt 
gesteld. 

Deze leden vroegen de bewindslieden mede te delen in welk stadium van 
voorbereiding deze wetgeving zich thans bevindt en wanneer dit wets-
ontwerp naar verwachting het parlement zal bereiken. 

De leden van de C.D.A.-fractie tekenden hierbij aan dat dit wetsvoorstel 
ter voldoening aan de Europese richtlijn reeds op 15 september 1981 zijn 
beslag had moeten krijgen. 
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Personeelsbestand 

De leden van de V.V.D.-fractie merkten op dat de opgelopen vertraging 
onder meer geweten wordt aan de beperkte mankracht die beschikbaar is. 
Om daarin te voorzien is een aantal maatregelen genomen. 

Deze leden waren geïnteresseerd in het antwoord op de vraag welke de 
organisatie-opzet is waar zoveel soelaas van wordt verwacht, wat de 
inhoud is van het reorganisatie-plan dat bij Binnenlandse Zaken is ingediend 
en in welk stadium de behandeling van dat plan zich bevindt. 

De leden van de C.D.A.-fractie spraken hun erkentelijkheid er over uit dat 
de toerusting op het departement in deze regeerperiode zodanig versterkt 
is dat thans uitzicht bestaat op een snellere voorbereiding van essentiële 
wetsontwerpen. De voorbereiding van dit wetsontwerp is mede een 
voorbeeld hiervan. 

De overige fracties wensten in dit stadium af te zien van het formuleren 
van vragen en opmerkingen maar wensten zich het recht voor te behouden 
bij de openbare behandeling nader op deze materie in te gaan. 

De voorzitter van de commissie, 
Christiaanse 

De griffier van de commissie, 
Sprey 
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